

Ր ՈՎ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒ Թ Յ ՈՒ Ն

Աղառակի Ս. Ա. <i>Annomotaentini</i> (Cestoda: Cyclopyllidae) արիբի մոտ շնկերի սև- րիանների տաքսոնոմիական կարգավիճակի մասին	253
Հախվերդյան Մ. Ի., Վորոնցով Ն. Ն., Կապունովա Ն. Ա. Արևմտյան Հայաստանից հիդ- լոփակու բարձրահարթային դաշտամկան (<i>Microtus schidlovskii</i> Argyropulo, 1933 (Rodentia, Cricetidae) տեսակային ինքնուրույնության մասին	260
Հախվերդյան Մ. Ի., Վորոնցով Ն. Ն., Կապունովա Ն. Ա. Հիդլոփակու սարահարթա- յին դաշտամուկը <i>Microtus schidlovskii</i> (Rodentia, Cricetidae) որպես Հայաստանի ֆաունայի ինքնուրույն տեսակ	266
Մեկինյան Գ. Ս., Այվախյան Ա. Ա., Սեկելյու Վ. Ֆունկցիոնալիզացված 4-ֆուրիլ-փինիլ և 8 լակունների սինթեզը և նրանց աճի խթանման հատկությունները	271
Հայրապետյան Ա. Ա. Կառուցների մոտ ուղեղի կեղևի մարմնակառուցող հասվածի նեյրոնների ակտիվության վրա տեսողական բրգի միջային կենտրոնի և ցանցանման կորիզների զրգռումների համեմատական հետազոտությունը	274
Քաղաքասարյան Փ. Գ., Այվախյան Ի. Ն., Սարգսյանյան Ռ. Վ. Հետին հիպոթալամիա- րիզիների կոնցային նյարդի, արիզային և շարժողական կեղևների զրգռումից հրահրված պատասխանների համեմատական բնութագիրը	283
Պառապետյան Հ. Մ., Սարգսյան Ժ. Ս., Լամբարյան Լ. Ս., Դսիրիյան Ա. Ա. Հեղուկ- զուլկուլյար կորիզի մասնակցությունը առնետների պոստոպանոզական փարբա- զմում	294
Քաղաքյան Ն. Ի. Արարատյան դաշտավայրի աղուների բուսականության շրային անմիջ	297

ՀԱՄԱՐԻՑ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Գլյեն Ս., Հաբայություն Է. Ա., Կուստրմանակ Ի. Ա., Լոնև Գ. Հայաստանի իրան դային ազգերի մոտ <i>Borelia burgdorferi</i> նայնաբերման փորձ	301
Սահակյան Ի. Ն., Մկրչյան Լ. Գ. <i>Paratyphlocyba (P. m. pterea, Coccolaea)</i> ցեղի կոկ- ցիդների միջատակային հիրդիդիզացիայի հարցի շուրջ	302
Փալաթյան Մ. Յու., Սուխայան Ա. Ի. <i>Pharodonus caucasicus</i> Rehn, (<i>Coleoptera</i> <i>Scarabaeidae</i>) քերթիկարեղավոր բզեզի իրար	303
Աղանեզով Դ. Հ., Պաղոսովա Ա. Հ. Կալառադաշտյան տանձնահատկությունները տերեների վրա	311
Մելիքովյան Լ. Ս. Հնային գորտի բարձր լեռնային պոպուլյացիաների կերակրումը դաշտամկներով	312

ԴԵՃՆՈՒՄՆԵՐ

Մուրադյան Ա. Ա. <i>Enbacene</i> քնտուները որպես բնական ներկանյութի աղբյուր	315
Կուրյանովա Մ. Գ., Ոսովսովայան Ն. Պ. Կալանթոնի և մեկուկի առեղումը բաց հիդրոպոնիկայի պայմաններում Արարատյան հորթավայրում	317

ՏԻՍՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԲԱՆԱՎՆՃ

Դավիդյան Գ. Վ. ՍՊԻԴ հիվանդությունը փերահիդր համակարգեր	318
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

Спасский А. А. О таксономическом статусе серии близких родов трибы <i>Alloptotaenitini</i> (Cestoda: Cyclophyllidae)	253
Ахвердян М. Р., Воронцов Н. Н., Ляпунова Е. А. О видовой самостоятельности плоскогорной полевки Шидловского <i>Microtus schidlovskii</i> Argyropulo 1933 (<i>Rodentia</i> , <i>Cricetidae</i>) из Западной Армении	260
Ахвердян М. Р., Воронцов Н. Н., Ляпунова Е. А. Плоскогорная полевка Шидловского <i>Microtus schidlovskii</i> (<i>Rodentia</i> , <i>Cricetidae</i>) самостоятельный вид фауны Армении	266
Меликян Г. С., Аветисян А. А., Секерка В. Синтез и ростстимулирующие свойства функционализированных 4-фурилпирилла γ - и β -лактонов	271
Айрапетян А. А. Сравнительное исследование эффектов раздражения среднего центра и ретикулярного ядра таламуса на активность нейронов соматосенсорной области коры у кошек	274
Багдасян К. Г., Аветисян И. Н., Сарухамян Р. В. Сравнительная характеристика вызванных реакций нейронов заднего гипоталамуса при раздражении тазового нерва, лимбической и моторной коры	283
Карпетян Л. М., Саркисян Ж. С., Гамбарян Л. С., Гарибян А. А. Участие энтопедункулярного ядра в оборонительном поведении крыс	291
Кочарян Н. И. Водный режим основных доминантов галофитной растительности Араратской равнины	297

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Гисен С., Арутюнян Э. С., Кутарманак Г. А., Лоне Г. Попытка обнаружения <i>Borella burgdorferi</i> у иксодовых клещей Армении	304
Сиркисов Р. И., Мкртчян Л. П. К вопросу о межвидовой гибридизации кокцид рода (<i>Porphyrophora</i> (<i>Homoptera</i> , <i>Coccinea</i>))	307
Калашян М. Ю., Сукиасян А. Р. Личинка пластинчатого жука (<i>Pharagopus caucasicus</i> Reitt. (<i>Coleoptera</i> , <i>Scarabaeidae</i>))	309
Оганезова Г. Г., Погосова А. Р. Особенности галлообразования, вызываемого на листьях	321
Мелкумян Л. С. О питании высокогорных популяций озерной лягушки полевками	313

РЕФЕРАТЫ

Мурадян А. А. Семейство <i>Fabaceae</i> как источник природных красителей	316
Дадабянова М. Д., Аствацатурян Н. З. Выращивание коланхоэ и гвоздики в условиях открытой гидропоники на Араратской равнине	317

ОБЗОРЫ ДИСКУССИИ

Давидян Д. Н. Системы, контролирующие заболевание СПИД	331
--	-----

CONTENTS

Spassky S. A. On taxonomic status of the series near to the genera of <i>Annomastax</i> (Cestodur/Cyclophyllidae) tribe	53
Hakhverdian M. R., Vopontsov N. N., Lyapunova Ye. A. About the species independent of table lemming vole of Schidlovskii- <i>Microtus schidlovskii</i> Argyropulo, 1933 (Rodentia, Cricetidae) from Western Armenia	260
Hakhverdian M. R., Vopontsov N. N., Lyapunova Ye. A. Schidlovskii table lemming vole <i>Microtus schidlovskii</i> (Rodentia, Cricetidae) is an independent species of the Armenian fauna	269
Melikian G. S., Apollonian A. A., Sebecka V. The synthesis and growth-stimulating peculiarities of functionalized 4-furil-vinyl γ and δ lactons	271
Hatrapetian A. A. Comparative investigation of the effects of thalamic centrum medianum and reticular nuclei stimulations on the cortical sensor-motor-neurons activity in cats	274
Baghdasarian K. G., Apollonian A. A., Sargsyan R. V. Comparative characteristics of evoked neuronal reactions in the posterior hypothalamus to the stimulation of the pelvic nerve, motor and limbic cortex	283
Kurapetian L. M., Sargsyan Zh. S., Ghambarian L. S., Gharibian A. A. The participation of the nucleus entopeduncularis in rat's avoidance conditioned reflex	294
Kochartan N. I. The water regime of salt-marsh plants of Ararat plain	297

SHORT COMMUNICATIONS

G. Igen S., Hachnuntsian E. S., Contarmanac H. A., Lantay H. Attempts to detect the <i>Bursella bigdrieri</i> in some ixodidae ticks in the Armenian republic	304
Sarkisov R. N., Martschian L. P. To the question of interspecific hybridization of kokoids of <i>Porphyrophora</i> (Homoptera, Coccinea) genera	307
Kulashian A. Yu., Sargsyan A. R. Larvae of scarabaeid - beetle <i>Pharaonius caucasicus</i> Reut. (Coleoptera, Scarabaeidae)	309
Oganizova G. G., Poghosyan A. H. Peculiarities of gal-formations on leaves	311
Melkumian L. S. On feeding the lake frog high-mountained population with voles	313

ABSTRACTS

Mouradian A. A. <i>Faba</i> as a source of natural dye-stuffs	316
Dadayanova M. D., Astatsutryan N. Z. Citron yellow and pink in conditions of open hydroponics in Ararat plain	317

REVIEW AND DEBATE

Davidian D. B. Aids controlling system	318
--	-----